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1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
Hij geeft het woord aan de burgemeester voor de mededelingen. Allereerst introduceert de burgemeester 
de twee nieuwe teamchefs van de regio Peelland: de heren Santegoets en Cornelissen. Zij wenst hen veel 
succes in deze peelregio. De burgemeester introduceert ook  de nieuwe gemeentesecretaris en wenst hem 
veel succes in deze commissie.  
 
De burgemeester is voornemens om het tijdelijke cameratoezicht te verlengen en te koppelen aan de 
evaluatie met betrekking tot het totale cameratoezicht in de stad. Er is een proces ingang gezet om al het 
cameratoezicht dat er is te evalueren. De evaluatie houdt in: de stand van zaken en een mogelijk kader hoe 
het cameratoezicht in de stad verder zou kunnen worden ingericht. Op dat moment kan er ook nog inspraak 
van omwonenden en alle betrokkenen plaatsvinden. Het tijdelijke cameratoezicht op de Molenstraat zal tot 
die tijd verlengd worden. Maximale verlenging: tot 1 januari 2016. 
 
De burgemeester laat weten dat zij periodiek op de hoogte wordt gehouden van de nationale coördinatie 
terroristenbestrijding en veiligheid. Er zijn in Nederland verschillende Jihadisten. In de gemeente Helmond 
bevinden zich geen Jihadisten die deel uitmaken van een terroristische groepering. Er is een platform 
Sociale Cohesie in de stad, waar de verschillende bevolkingsgroepen met elkaar de totale ontwikkelingen 
bespreken. Er is een verzoek binnengekomen om deze week (18 september 2014) bij elkaar te komen. De 
heer Chahim stelt voor om het platform Sociale Cohesie een keer uit te nodigen in deze commissie. De 
burgemeester zal zich beraden op de mogelijkheden voor een informele ontmoeting van de leden van de 
raadscommissie ABA met de leden van het platform Sociale Cohesie. 
 
De burgemeester laat weten dat de beleidsregel coffeeshopbeleid uit 2013 waar de criteria in staan is 
ingetrokken. De gemeente is achter de schermen bezig om de criteria tegen het licht te houden. Het bleek 
erg lastig om onder deze voorwaarden locaties te vinden voor coffeeshops. Er hebben vier technische 
beraden plaatsgevonden en een vijfde technisch beraad staat op de rol. Het is niet duidelijk wanneer de raad 
met nieuwe criteria komt. Op 29 september aanstaande is er nog een technisch beraad met de 
fractievoorzitters. De burgemeester hoopt mogelijkerwijs dat zij hierop in de openbaarheid kan terugkomen 
in de commissievergadering van oktober. De heer Chahim zegt dat zijn partij dit ervaart als een beetje extra 
werk. Dit is volgens de burgemeester niet de bedoeling.  
    
De burgemeester laat weten dat zij per 1 september 2014 met haar hele familie in de gemeente Helmond 
woonachtig is. Het huis in de gemeente Eindhoven is verkocht. Zij maakt per 1 september 2014 geen 
gebruik meer van de dubbele woonlastenregeling. 
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De burgemeester laat weten dat er binnenkort nog een gezelschap zakenmensen uit Zielona Gora komt. 
Dat is prima, maar daarmee is wel een einde gekomen aan de intensieve relatie die de gemeente Helmond 
had met Zielona Gora. Op incidentele basis is samenwerking mogelijk.  
 
2. Vaststellen agenda 15 september 2014. 
De agenda wordt vastgesteld.  
 
3. Vaststellen notulen 16 juni 2014. 
De notulen worden vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken.  

a. Nieuwsbrief SRE d.d. 27 augustus 2014.  
De burgemeester heeft geen andere mededelingen dan deze nieuwsbrief. De Regionale Agenda moet in 
een zeer korte tijd worden opgesteld. Daarom zijn er bijeenkomsten georganiseerd.  
De heer Zarroy zegt dat het lastig is om naar de bijeenkomsten te gaan omdat er vaak een raads- of 
commissievergadering is. Misschien is het verstandig om hier in de toekomst rekening mee te houden.  
   
5. Mededelingen. 

a. Vanuit het SRE/Metropoolregio Eindhoven. 
b. Regionale samenwerking Peelsamenwerking 6.1. 

De burgemeester laat weten dat men op 1 juli 2014 van start is gegaan met de gemeenschappelijke 
regeling Peel 6.1. De drie decentralisaties staan op de vooravond om gedecentraliseerd te worden. Niet 
alles is mogelijk op 1 januari 2015.      
   
6. Stukken ter bespreking. 

a. Voorlopige Prioriteiten masterplan Integrale Veiligheid Peelland/Helmond 2015-2018 /      
  Ontwerp regionaal Veiligheidsplan 2015-2018 voor de eenheid Oost-Brabant. 

De burgemeester laat weten dat de gemeente zelf ook bezig is met het opstellen van een Masterplan 
Veiligheid. Bij het opstellen van dit plan heeft men de mening nodig van de inwoners van onze stad, 
bedrijven en veiligheidspartners. Daarom is men gestart met de inspraakavonden in de wijken.  Afgelopen 
week heeft de 1

e
 inspraakavond plaatsgevonden en er volgen nog een 2

e
 en een 3e  inspraakavond. De 

bijeenkomst is toegankelijk voor alle inwoners in de betreffende wijken. Het doel van de gesprekken is dat 
Helmond nog veiliger wordt.  Het Masterplan voor Helmond krijgt dus de accenten die wij als Helmond graag 
zouden willen hebben. Dit Masterplan is een afgeleide van het Veiligheidsplan 2014-2018 van de politie 
Oost-Brabant.  
 
De heer Cornelissen zegt dat het Regionaal Veiligheidsplan Oost-Brabant uiteraard een afgeleide is vanuit 
het beleidsplan van de nationale politie. De politie is inmiddels twee jaar bezig om de reorganisatie  af te 
ronden. Hij zelf en de heer Santegoeds zijn de eerste twee medewerkers die zijn geplaatst in het kader van 
de nationale politie in een nieuwe team: Peelland. Dit is een samenvoeging van voormalige afdelingen 
Deurne, Asten, Someren, Gemert, Laarbeek en Helmond.  De gezamenlijke prioriteiten voor Peelland 
worden aangevuld met de lokale prioriteiten zoals die hier naar voren komen. Het mooie van de raad is 
volgens hem dat je als raad invloed hebt op wat de politie doet. Voor de beiden heren ligt er een enorme 
uitdaging.  
De heer Chahim is benieuwd of er nog steeds een vacaturestop is bij de politie ? Zo ja, komt daar op korte 
termijn verandering in. De heer Cornelissen laat weten er momenteel een stop is. Dit heeft te maken met de 
grote personele reorganisatie. Deze is net gestart. Hij durft niet in te schatten wanneer de daadwerkelijk 
nieuwe instroom gerealiseerd kan worden. 
 
Mevrouw Spierings merkt het volgende op. Op de site heeft haar fractie de stukken gedownload. Daar 
kwam men een procesvoorstel tegen om te komen tot een Masterplan Veiligheid Peelland 2015-2018. Dat 
zat niet bij de stukken en was later ook van de site verdwenen. Er staat dat ervaring leert dat 80% van de 
prioriteiten niet zullen veranderen. Dat kan inhouden dat een aantal dingen aangepakt worden, maar niet op 
een goede manier of het is blijven liggen. Haar fractie kan zich vinden in de gezamenlijke ambities van wat 
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men wil gaan bereiken. Alleen de getallen zijn rooskleuriger dan de gevoelens van de mensen die men 
tegenkomt op straat. Zij is benieuwd naar de beleving van de objectieve veiligheid van de inwoners. 
Er is vermeld dat de High impact delicten straatroof zijn afgenomen. Wat is de huidige stand van zaken op 
dit moment ? 
Pagina 19. Er wordt een persoonsgerichte aanpak opgezet gericht op woningbinbrekers. Veiligheidshuizen 
spelen hierin een cruciale rol. Hoe is de situatie hier nu mee ?  
Pagina 21. Specifieke thema’s: de Outlaw Motorcycle Gangs. Volgens haar zijn er motorclubs die al jaren  
samenkomsten organiseren en waar nog nooit problemen zijn geweest. Deze moeten nu ook nee verkopen. 
Graag aandacht hiervoor. 
In de veiligheidsanalyse voor de gemeente Helmond staat dat de omgevingsfactoren van belang kunnen zijn 
op het veiligheidsgevoel van mensen. Is hierover iets te zeggen in relatie tot bezuinigingsvoorstellen op 
voorzieningen in de openbare ruimte. Mevrouw Spierings mist het speerpunt woningovervallen.  
 
Mevrouw Peters laat weten dat haar fractie zich kan vinden in de speerpunten zowel lokaal als regionaal. 
Toch heeft zij een aantal opmerkingen: De blauwe rand in het document laat zich duidelijk zien. Enkel met 
alleen blauw op straat red je het niet. Dus het aanhaken van die bredere context op het veiligheidsplan is 
voor haar fractie nog niet helemaal helder. Zij vraagt specifieke aandacht voor een aantal hiaten op het 
gebied van problematiek van de hangjeugd.  Bijzondere aandacht vraagt zij voor de betrokkenheid van de 
burger bij het beleid en de mogelijke aanhaking bij de wijkactieplannen.     
 
Mevrouw Meulendijks zegt: de veiligheidsanalyse beschrijft kort en bondig vele punten waarbij veiligheid 
een rol speelt. Deze onderwerpen zijn niet los van elkaar te zien. Sommige verbanden worden ook specifiek 
benoemd. Zij is benieuwd naar de ervaringen van de eerste bewonersbijeenkomst. De subjectieve veiligheid, 
dit zijn moeilijke cijfers, afkomstig uit de veiligheidsmonitor. Twee zinnen roepen vragen bij haar op. 1

e
 zin: 

ervaren criminaliteit hun eigen buurt is significant toegenomen van 8 naar 12% en tegelijkertijd twee zinnen 
verderop staat dat onveilig voelen in eigen buurt is significant afgenomen. Dit is tegenstrijdig. Kan de politie 
hierover een verklaring  geven. Mevrouw Meulendijks is benieuwd of het al duidelijk is of de 
buurtparticipatie wordt gestimuleerd. Gaat de gemeente hierin een rol spelen ? Zo ja, gaat men één aanpak 
hanteren of verschillende afhankelijk van hoe de onveiligheid is per wijk. Samenwerking is belangrijk. Is 
duidelijk afgestemd wie waarvoor verantwoordelijk is ?  
Worden alle behoeftes voorzien of vallen er gaten. Zijn deze gaten bekend en accepteren wij deze ? 
Pagina 7. Monitoring: Wil men een sluitend stelsel gemonitord krijgen op termijn ? Waar ligt de balans ? 
Pagina 14: Flexteam.  Is dit een flexibel team dat alleen wordt ingezet als dat nodig is of is dat team continu 
aan het werk en zal het op verschillende manieren worden ingezet. 
Pagina 22. In de voetnoot staat dat de mogelijkheid bestaat dat de bijdrage van de eenheid Oost-Brabant 
aan deze doelstellingen na het zomerreces moet worden herijkt. Is deze herijking nodig ? 
 
Mevrouw Maas heeft vernomen dat er een positieve veiligheidsontwikkeling is in Zuidoost-Brabant. Als zij 
kijkt naar de opmerking over de forse toename van het aantal incidenten drugsoverlast is dat 23% op basis 
van 2012. Dit staat dan ook wel hoog in zo’n prioriteitenlijst. Zij vraagt ondanks het scherpe toezicht en een 
grotere inzet van de Taskforce B5. Hoe gaan we hiermee om ? 
Pagina 14. Hoe is de verdeling van de stationering van het flexteam ? Worden deze fte’s vooraf ingepland bij 
evenementen of is het inderdaad op basis van afroep. 
Pagina 16. Gezamenlijke prioriteiten Oost-Brabant 2015-2018. Daar staat bij de onderwerpen die in mindere 
mate genoemd worden: veilig uitgaan. Waarom is dat niet een van de prioriteiten voor deze regio ? 
Pagina 21. Specifieke thema’s. De focus op mensenhandel. Zijn hierover cijfers bekend ?  
 
De heer Van Mullekom zegt in zijn algemeenheid dat integrale veiligheid bij jezelf begint. Je moet in je 
omgang met je medemens beschaafd zijn en respect tonen. De heer Van Mullekom vraagt of het mogelijk is 
om de woningcorporaties te verzoeken om bij oudere bewoners nieuwe  deuren met een schaafje en een 
ketting te plaatsen.   
 
De heer Chahim zegt dat het een interessant goed leesbaar en goed opgebouwd stuk is. Zeker het stukje 
evaluatie Helmond. Hij heeft een aantal punten die volgens hem de objectieve en subjectieve veiligheid 
zouden kunnen verbeteren. Nodig is dat de openingstijden van de bureaus goed gecommuniceerd worden 
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naar de stad. De betrokkenheid van de bewoners is goed meegenomen. Hij denkt dat dit ons tegelijkertijd 
verplicht om dat proces continue te blijven volhouden. Daarna moet je ook terugkoppelavonden organiseren. 
Misschien is 1 x per twee jaar of jaarlijks beter. Het is goed om met elkaar doelen voor ogen te hebben. Het 
is goed om neer te zetten: doelen in de zin van opgeloste zaken. Volgens de heer Chahim is het goed om 
de fte’s te koppelen aan de prioriteiten. Het verbaast hem dat iedereen 20 fte’s flexwerkers heeft en dat dit 
niet in verhouding is gebracht tot de grootte van het hele district.  
Hij stelt voor om de gesprekken met de stadswachten af te wachten en pas daarna met een eindadvies 
richting de raad te komen.  
 
De heer Mol laat weten dat zijn fractie zich in grote lijnen kan vinden in het veiligheidsplan. Hij wil alleen een 
5

e
 prioriteit toevoegen. Namelijk: geweld tegen ouderen. Verder vraagt hij wat het grote verschil is tussen  

incidenten en aangiften. 
 
De heer Van der Burgt  laat weten dat zijn fractie zich kan vinden in de voorgestelde prioriteiten zoals die in 
het plan benoemd zijn. Het is goed dat er inspraakavonden zijn georganiseerd. Hij is erg wat benieuwd wat 
daar uitkomt. Er is echter een aspect dat hij wil ondersteunen zoals mevrouw Spierings al eerder heeft 
gezegd. Het toenemende geweld bij woninginbraken. Is dit soms al opgenomen bij straatroof en 
straatovervallen ? Volgens hem heeft de minister recent laten weten dat er voor Brabant extra fte’s zijn 
toegezegd. Komt er extra mankracht naar deze regio ? 
 
De burgemeester laat weten dat er een Masterplan Integrale Veiligheid Peelland / Helmond 2015-2018 zal 
worden vastgesteld. De burgers van Helmond worden nadrukkelijk betrokken bij het vaststellen van de 
lokale prioriteiten. Er worden drie bijeenkomsten georganiseerd waar wijkgericht met de inwoners wordt 
gesproken over hetgeen prioriteit moet krijgen in het lokale veiligheidsbeleid. Des al niettemin moet je een 
consistent beleid voeren. De verhouding tussen objectieve en subjectieve veiligheid blijft altijd een probleem. 
Zij pleit ervoor om in dit masterplan accenten te benoemen. Tijdens de1

e
 inspraakavond is naar voren 

gekomen dat iedere wijk anders is. Er zijn 22 buurtpreventieteams. Het is buitengewoon goed om aan te 
sluiten bij de wijkactieplannen als dat mogelijk is. Dus bestaande structuren gebruiken om de veiligheid in de 
wijken nog meer vorm te geven. 
Mevrouw Spierings is benieuwd naar de opkomst van de 1

e
 inspraakavond. 

De burgemeester laat weten dat er een gemêleerd gezelschap van 30 personen aanwezig was. De 
collectieve verantwoordelijkheid is om er samen voor te zorgen dat je veilig woont. Daarover is de gemeente 
al in gesprek met de inwoners maar dat is ook iets wat we collectief kunnen inzetten richting de 
woningcorporaties. 
De heer Zarroy laat weten dat men een aantal jaren geleden de regionale woonvisie heeft vastgesteld. Zijn 
fractie heeft toen gevraagd om meer nadruk te leggen op de brandveiligheid. Daaraan kun je ook de 
veiligheid koppelen zoals de heer Van Mullekom heeft aangegeven. Is hierover al gesproken met 
bijvoorbeeld woningcorporaties, maar ook met allerlei andere stichtingen voor het oplossen van dit soort 
problemen. Misschien kan dit gezamenlijk gefinancierd worden. 
De burgemeester laat weten dat zij nog geen financiële onderbouwing heeft gezien.  
Er zijn 125 extra politie medewerkers toegewezen voor  Zuid-Nederland. Zuid-Nederland kent een 
bijzondere problematiek: de ondermijning van de samenleving door de criminaliteit. Samen met de B5 is 
men aan het lobbyen om de ondermijning van de criminaliteit aan te pakken. De georganiseerde criminaliteit 
vraagt een georganiseerde overheid tegenover zich. Zij is er voorstander van om hiervoor afpak geld in te 
zetten.   
 
De heer Cornelissen laat weten dat het straatroof beeld inderdaad dalend is ten opzichte van vorig jaar. De 
positieve trend heeft zich wel doorgezet. De persoonsgerichte aanpak, is een aanpak die vanuit de politie 
organisatie zal worden ondersteund. Wat betreft de Outlaw Motorcycle Gangs laat hij weten dat dit beleid 
sinds juni van het afgelopen jaar al is gewijzigd. In het verleden was het altijd nee. Nu ja, tenzij. Er is 
specifiek aandacht voor woningovervallen. Woningovervallen en woninginbraken is al een speerpunt. Vaak 
is dit een combinatie van delict soorten.     
De heer Zarroy heeft horen zeggen dat de politie nauwelijks bereid is om te komen naar een woning waarin 
een overval of inbraak heeft plaatsgevonden. Er moet eerst aangifte worden gedaan, zodat de politie daarop 
kan inhaken. Volgens hem is het belangrijker om op dat moment de situatie ter plekke te gaan kijken. De 
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politie kan dan beter gegevens verzamelen rondom de woning. Dat is van heel essentieel belang. Wat is 
hiervan waar ?   
De heer Cornelissen zegt dit beeld niet te herkennen. Het is inderdaad zo dat als er een woninginbraak is 
gepleegd men gevraagd wordt om een indicatie te geven wanneer de inbraak is gepleegd. Een koude 
inbraak is een inbraak waarbij de mensen niet thuis zijn. Maar bij een directe en adequate melding zal de 
politie proberen om binnen de landelijke norm tussen de 30 en 45 minuten aanwezig te zijn. Men haalt dan 
ook alles uit de kast met een sporenonderzoek en een buurtonderzoek om inderdaad tot een oplossing van 
de zaak te komen. De problematiek rondom de hangjeugd. Vanuit het verleden van de politie kende men de 
Beke systematiek. Jongeren werden in beeld gebracht, waarin vervolgens inderdaad werd bepaald wie de 
regiehouder was van deze problematiek. Alle inzet is erop gericht om de overlast en criminaliteit door 
problematische jeugd en jeugdgroepen te verminderen. Dit is zowel lokaal, op het niveau van de eenheid als 
landelijk een hoge prioriteit. 
 
De heer Santegoeds heeft begrepen dat er een vraag was over subjectieve veilheid. Het verschil tussen het 
ervaren van criminaliteit en het ervaren van het veiligheidsgevoel. Dit zijn twee volledig losstaande zaken. 
Mensen beleven of dat het steeds onveiliger wordt in Nederland om dat ze denken dat er steeds meer 
delicten gepleegd worden. Cijfers tonen al jaren aan dat het aantal delicten aan het dalen is, maar het blijkt 
dat de mensen zich hierdoor niet veiliger voelen. De relatie tussen deze twee is daarom moeilijk aan te 
geven. Er is per district een afspraak met het flexteam. Dit zijn inderdaad 21 medewerkers. Er is inderdaad 
een toename van de drugsoverlast. Dit heeft niets te maken met wat er op straat gebeurd. Dit heeft te 
maken met het feit dat de politie anders is gaan registreren. Het begrip drugsoverlast is een samenraapsel 
van overlast ontstaan door alcohol en overlast ontstaan door drugs. De overlast door alcohol stijgt met 70%. 
Veilig uitgaan is wel belangrijk. Deze prioriteit zit binnen de prioriteit geweld, omdat een deel van de 
geweldsincidenten plaatsvinden binnen het uitgaansleven. Volgens de heer Santegoeds zijn 
horecaondernemers hier zelf ook deels verantwoordelijk voor. De cijfers over de mensenhandel zijn 
beschikbaar. Hij heeft ze niet paraat, maar weet wel dat men met het smokkelen van mensen meer geld 
verdiend dan met de handel in drugs. 
De openstelling van het bureau in Helmond ligt tussen de 16 – 18 uur per dag. De betrokkenheid met de 
burgers was goed tijdens de inspraakavond. Het toetreden van de fte’s aan een prioriteit is lastig. Een deel 
van de werkzaamheden is vast. Daarom heen probeert de politie het maximaal in te zetten op de gekozen 
prioriteiten. De vijfde prioriteit: geweld tegen ouderen, is helemaal omvat in de prioriteit geweld. Er draait 
zelfs een pilot waar ouderenmishandeling een bijzondere vorm is. Het verschil tussen incidenten en 
aangiften is: een aangifte is iemand die komt naar het bureau om aangifte te doen van een strafbaar feit, 
maar bij een aanrijding is sprake van een incident. Het verschil tussen cijfers aangiften en incidenten zal 
altijd blijven. Incidenten is een bulk aan werk en bij aangiftes maken de burgers zelf de keus om al dan niet 
een aangifte te doen. Woninginbraken dalen, woningovervallen stijgen. Mogelijk heeft dit te maken met het 
feit dat het aantal doelgroepen niet meer naar banken en tankstations gaat waar camera’s hangen.      
 
Mevrouw Peters komt terug op de samenwerking met het aantal partners op het veiligheidsbeleid. Als 
voorbeeld neemt zij de woningcorporaties. Het zijn geen gemakkelijke tijden. Je ziet dat die zich gaan 
focussen op hun kerntaken. Dat maakt ook dat er vanuit die partners wat minder een focus komt te liggen op 
bijvoorbeeld de vorming van de sociale cohesie in een wijk. Wat als deze aanspreekpunten verdwijnen ?  
Het zijn wel vaak de kartrekkers en de verbinders. Zij is benieuwd hoe dit wordt opgevangen. 
Mevrouw Meulendijks heeft begrepen dat iedereen moet bezuinigen. Zij is benieuwd waar de gaten vallen. 
Accepteren wij die ?  
De heer Van Mullekom vraagt of er aangegeven kan worden hoe laat de hangjeugd rondhangt.  
 
De burgemeester laat weten dat de vragen van mevrouw Peters en mevrouw Meulendijks in het verlengde 
van elkaar liggen. Ook bij de woningbouwcorporaties zou je kunnen zeggen dat de kerntaak de leefbaarheid 
in de woonomgeving is. Belangrijk is om veiligheid dicht bij de mensen te organiseren. Binnen de gemeente 
is er de aanpak van de 25 tot 30 high impact crimes. Deze heeft men goed in het vizier. De burgemeester 
zegt toe dat er nog een gecombineerde vergadering komt met de raadscommissie S waarin een 
terugkoppeling plaats heeft van de aanpak van risicovolle jeugd.  
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Aan het einde van de gedachtewisseling bleek dat alle fracties een voorbehoud maken. Dit voorstel 
heeft daarom de kwalificatie spreekstuk gekregen voor de raadsvergadering op 7 oktober 2014.    

 
 
b. Monitor veilig uitgaan Helmond 1

e
 tussenmeting 2014. 

De burgemeester laat weten dat de commissie de wens heeft uitgesproken om de Monitor Veilig Uitgaan 
Helmond 1

e
 tussenmeting nogmaals, maar nu ter bespreking te agenderen, nadat hij op 16 juni ter 

kennisname geagendeerd was. Zij laat weten dat zij nu bijna een jaar geleden een convenant heeft gesloten 
met de hele horeca omgeving, de Koninklijke Horeca Nederland, de politie en de Horecabelangen vereniging 
Centrum Helmond. Dit is een 1

e
 tussenmeting. Van de 49 aanbevelingen is na minder dan een jaar van de 

looptijd al driekwart uitgevoerd of zijn processen in gang gezet. Alle 12 prioriteiten zijn opgepakt en twee 
derde is reeds afgerond. Daarnaast blijkt dat het aantal veiligheids- en overlastincidenten in het 
uitgaansgebied zoals geregistreerd door de politie te blijven dalen.  
 
De heer Chahim is benieuwd naar de positie van de Molenstraat. Hij denkt dat het niet onverstandig is om 
na te denken over een tweede horeca-uitgaansgebied in de stad. Namelijk: de Molenstraat. Hij vraagt of dit 
onderzocht kan worden.   
Mevrouw Maas heeft in het stuk gelezen dat er geen onderscheid meer gemaakt kan worden in 
geluidsoverlast veroorzaakt door evenementen, horecagelegenheden of overig. In 2012 was dit onderscheid 
nog wel te maken. Omdat we nu dit onderscheid niet meer kunnen maken kunnen we ook niet zien wat voor 
klacht het is. 
 
De burgemeester zegt dat de vraag van de heer Chahim nader onderzocht zal worden.    
Mevrouw Van Dam laat weten dat mevrouw Maas gelijk heeft. Het is inderdaad jammer. Misschien dat dit 
nog nagevraagd kan worden bij de politie.   
De heer Van Mullekom vraagt of de overlast gevende jongeren zich vanuit de Molenstraat hebben 
verplaatst naar een andere locatie. 
De burgemeester heeft geen signalen van een 1 op 1 verplaatsing van de jongeren. 
 

De voorzitter heeft geconcludeerd dat de 1
e
 tussenmeting door de aanwezige commissieleden voor 

kennisgeving is aangenomen.  

  
c. 4

e
 wijziging RvO gemeenteraad 2011. 

 

De aanwezige commissieleden hebben te kennen gegeven zich met dit voorstel te kunnen verenigen. Dot 
voorstel heeft daarom de kwalificatie hamerstuk gekregen. 

 
d. Representativiteitverklaring Stichting Lokale Omroep en Televisie Helmond. 

Mevrouw Spierings vindt de regels erg mager en karig. Ze heeft gekeken naar de instanties die ze moeten 
vertegenwoordigen. Dan staat erbij dat minimaal 5 personen uit verschillende onderdelen lid moeten zijn van 
de programmaraad. Zij mist daarbij een heel groot gedeelte van de stad Helmond. De representativiteit mag 
volgens haar fractie uitgebreid worden. 
De heer Chahim zegt dat we eigenlijk te laat zijn om te beslissen. Dit betekent toch niet dat wij volgende jaar 
zonder Omroep Helmond zitten. 
Mevrouw Maas sluit zich deel aan bij de vorige spreker. De tv zender heeft de afgelopen jaren een enorme 
kwaliteitslag gemaakt.  Voor wat betreft de radio moet je, je afvragen of dit iets extra toevoegt buiten 
Omroep-Brabant. Het is meer een muziekzender met weinig nieuws uit de stad. 
De heer Van Mullekom stelt voor om eens te gaan kijken bij Siris in Someren, in Venray of in Venlo. Daar 
loopt het voortreffelijk. Dit is een pas goed en klaar voorbeeld voor lokale radio en tv. 
De heer Mol merkt op dat radio Helmond niet te ontvangen is via KPN. 
De heer Chahim zegt dat men vroeger via de kabelkrant altijd kon meeluisteren. Sindsdien dit fenomeen 
verdwenen is, is het bereik van radio Helmond is zeer significant gedaald.  
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De burgemeester laat weten dat dit onderwerp valt onder de portefeuille van wethouder Stienen. Belangrijk 
is dat de kwaliteitsslag er ligt. Met een programmering voor alle groeperingen in Helmond. Zij zal over de 
ontvangmogelijkheden van radiosignalen via KNP navraag doen bij wethouder Stienen. 
 
Mevrouw Spierings zegt dat het misschien niet onderstandig is om het functioneren van de Stichting Lokale 
Omroep en Televisie Helmond op een later tijdstip nogmaals te bespreken. 
De heer Zarroy wil hier inhoudelijk ook een keer over spreken.  
De burgemeester zegt dat dit mogelijk is.  
 

Ter vergadering is een opmerking gemaakt over de smalle basis van de ingestelde programmaraad. 
Andere commissieleden hebben inhoudelijke opmerkingen geplaatst. De commissieleden hebben kennis 
genomen dat deze op een later tijdstip met de portefeuillehouder besproken kunnen worden.  
Mevrouw Spierings en de heer Chahim maken een voorbehoud namens hun fractie. Dit voorstel heeft om 
die reden de kwalificatie spreekstuk gekregen. 
 

  
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter, met dank aan de aanwezigen om 21.10 uur de 
vergadering.   
 
De commissie Algemene en Bestuurlijke Aangelegenheden, 
De voorzitter,                                                  De secretaris, 
 
 
 
 
 
 


